

World Autism Acceptance Day

Share your posts with us by using our hashtags!

#WAAD#Autism#InclusionRevolution#Neurodiversity#Autismfamily
#AutismAwareness#InclusionMatters#AutismAdvocacy#Ausome#AutismCanada

A DIGITAL TOOLKIT FOR SCHOOLS

Welcome to our digital toolkit in support of
World Autism Acceptance Day 2024

In this School toolkit for World Autism Acceptance Day you will find a collection of resources, materials, and guidelines provided to schools, to help them effectively communicate and raise awareness about autism spectrum disorder (ASD) on this specific day. Help us raise awareness, promote acceptance and understanding through the use and posting of the #hashtags, Graphics and Scripts to your social media platforms.



28K

active followers



15.1K

active followers



5.2K

active followers



8K

subscribers

Why share our content?

For over 45 years Autism Canada has had a national perspective on the issues currently facing those with Autism Spectrum Disorder, their families, caregivers, and allies. Autism Canada's primary mandate is to increase the quality of life and well-being of people on the Autism Spectrum through education, advocacy, and support.

"Autism Canada is proud to have served the autism community in Canada since 1976."



Help spread the word!

It's important to promote acceptance and inclusion of neurodivergent students, including those on the autism spectrum. Educators should lead by example, using inclusive language and activities. Encouraging neurodiverse and neurotypical students to work together fosters positive relationships. Addressing bullying and stigma is essential for a safe and inclusive classroom.



Investing time to get to know someone who is autistic is rewarding; you'll discover their unique gifts and strengths. You might find that you share more in common than you realize.

Encouraging positive relationships among students is crucial for creating an inclusive classroom. Social interaction, collaboration and empathy promote a sense of belonging and community. Peer mentoring and active listening can be valuable in building meaningful relationships among students, including those on the spectrum.



We are all unique.
Be Accepting. Be kind. Be a friend.





"It takes a village to raise a child. It takes a child on the spectrum to raise the consciousness of the village."



Show your support for the Autistic community with a Loonie or Toonie drive at your school. Your small change can make big changes for Autism Canada.

Contact heather@autismcanada.org for more fundraising ideas.

Boost the influence of World Autism Acceptance Day by supporting Autism Canada.

Contribute through donation <https://autismcanada.org/donate/> .

Let's unite to support Autism Canada's vital initiatives.



Inclusive education is vital for creating a supportive and accepting learning environment. It involves embracing neurodiversity and promoting inclusion for all students, including those on the autism spectrum. Learn about the importance of neurodiversity in the classroom and practical strategies for creating a supportive environment for autistic and neurodivergent students.

Contact training@autismcanada.org for more information about our Literacy Programs.

Journée mondiale de l'acceptation de l'autisme

*#WAAD#Autism#InclusionRevolution#Neurodiversity#Autismfamily
#AutismAwareness#InclusionMatters#AutismAdvocacy#Ausome#AutismCanada*

Une trousse média pour les écoles

Nous sommes fiers/fières de proposer notre trousse média pour les écoles.

Qu'est-ce qu'une trousse média et comment l'utiliser ?

Dans cette trousse scolaire pour la Journée mondiale de l'acceptation de l'autisme, vous trouverez une collection de ressources, de matériaux et de directives fournies aux écoles pour les aider à communiquer efficacement et à sensibiliser au trouble du spectre de l'autisme (TSA) en cette journée spécifique. Aidez-nous à sensibiliser, à promouvoir l'acceptation et la compréhension en utilisant et en publiant les hashtags, les graphiques et les scripts sur vos plateformes de médias sociaux.



28,000
Abonnés



15.100
Abonnés



5.200
Abonnés



8.000
Abonnés

Pourquoi partager notre contenu ?

Depuis plus de 45 ans, Autisme Canada adopte une perspective nationale sur les problèmes actuels auxquels sont confrontés les personnes sur le spectre de l'autisme, leurs familles, leurs proches aidant.e.s et leurs allié.e.s. Le mandat principal d'Autisme Canada est d'améliorer la qualité de vie et le bien-être des personnes sur le spectre de l'autisme grâce à l'éducation, à l'appui et à la défense des droits.

Autisme Canada est fier d'avoir servi la communauté autiste au Canada depuis 1976.

Aidez-nous à diffuser le message



Il est essentiel de promouvoir l'acceptation et l'inclusion des étudiant.e.s neurodivergent.e.s, y compris ceux/celles sur le spectre de l'autisme. Les éducateurs/éducatrices devraient donner l'exemple en utilisant un langage et des activités inclusifs. Encourager les étudiant.e.s neurodivers.e.s et neurotypiques à travailler ensemble favorise des relations positives. Il est essentiel de lutter contre l'intimidation et la stigmatisation pour que la classe soit sécuritaire et inclusive.



Il est essentiel d'encourager des relations positives entre les élèves pour créer une salle de classe inclusive. L'interaction sociale, la collaboration et l'empathie favorisent un sentiment d'appartenance et de communauté. Le mentorat par les pairs et l'écoute active peuvent être utiles pour établir des relations significatives entre les élèves, y compris ceux qui font partie du spectre.



Prendre le temps de connaître quelqu'un qui est autiste est enrichissant ; vous découvrirez leurs dons et forces uniques. Vous pourriez trouver que vous avez plus en commun que vous ne le réalisez.



Add script and hashtags. You can plug a graphic here if you want but you will also have them available in PNG attachments

N'oubliez pas d'utiliser nos hashtags !



Il faut tout un village pour élever un enfant. Il faut un enfant du spectre pour élever la conscience du village.



Montrez votre soutien à la communauté autiste avec une collecte de pièces d'un dollar ou de deux dollars dans votre école. Votre petite contribution peut entraîner de grands changements pour Autisme Canada.

Contactez heather@autismcanada.org pour plus d'idées de collecte de fonds.

Renforcez l'impact de la Journée mondiale de l'acceptation de l'autisme en soutenant Autisme Canada.

Contribuez par le biais de dons sur <https://autismcanada.org/donate/>.

Unissons-nous pour soutenir les initiatives vitales d'Autisme Canada.



L'éducation inclusive est essentielle pour créer un environnement d'apprentissage appuyant et acceptant. Cela implique d'accepter la neurodiversité et de promouvoir l'inclusion pour tous les étudiant.e.s, y compris ceux/celles sur le spectre de l'autisme. Découvrez l'importance de la neurodiversité en salle de classe et des stratégies pratiques pour créer un environnement favorable aux étudiant.e.s autistes et neurodivergent.e.s.

Contactez training@autismcanada.org pour plus d'informations sur nos Programmes de Littératie.